

Protokoll från styrelsemöte för Torshälla SS

Datum: onsdagen den 27/3-2019

Klockan 18.00-20.00.

Plats: Munktellarenan konferensrum Rossvik

Närvarande: Christer Albertsson (ordförande), Johan Thureson (vise ordförande), Leif Karlsson (kassör), Anna Götzlinger (sekreterare), Gunilla Lenander (vise sekreterare), Mats Håkansson, Jonte Murtomäki Mats Eriksson, Hans Dahlberg, Håkan Johansson, Sture Sundberg, Gunnar Sjöberg, Birgitta Öbrink, Anna Karlsson, Åsa Ahlström, Thord Nogerius, Magnus Andersson

1. Mötets öppnande

Ordföranden hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes av mötet

3. Val av en protokolljusterare

Johan Thureson valdes till protokolljusterare
Mötets deltagare presenterade sig för nya styrelsemedlemmar

4. Genomgång föregående protokoll

Protokoll från förra mötet lästes upp och godkändes av mötet.

5. Rapporter

• Ungdom

Lotta Maxe har avgått och ingen annan har riktigt tagit över.
Stefan Maxe har meddelat att de kommer att ha ett möte om Mälbybasens driftorganisation och verksamhetsorganisation.
Ungdomar som kommit en bit på väg går över och tränar i Västerås som har en mer driftig ledning för sin verksamhet.

Frågan tas upp igen på nästa styrelsemöte.

• Lövskär

Isen har varit för dålig för arbetet med brygghöjning.
"Racern" är sjösatt.
Utomhusbelysning till Lövskär ligger i containern.

• Slipen

Sektionen hade sitt första möte i måndags med tre deltagare.
En mastvagn fungerar. Trädgårdsmöblerna är på plats. Toalett finns på plats.

Fråga: oljedunkar utanför spelboden bör tas bort. Innan kommunens besök

• Sublift

Stures är båt sjösatt men det gick inte helt problemfritt. En cylinder slutade fungera och är fortfarande ur funktion. Lantmännen har lovat att komma och titta på den.

Annars är allt OK.

Sjösättningslistor finns på plats vid garaget

• Segling

Har inte så mycket att göra just nu. Väntar på sjösättning.
Den planerade filmkvällen genomfördes med omkring 40 deltagare.
Planering för eskadern är i stort sett klar.

- Nöje
Sektionen har haft sitt första möte. De har inte lyckats få kontakt med Jonas Jönsson som är ny medlem i sektionen.
Fråga: Finns det städutrustning på Lövskär?
Svar: Det finns.
Gruppen Rytterströms är beredd att komma ut och spela för 5000 kr midsommar eller kräftskiva.
Fråga: Krockar klubbmästerskap/kräftskiva med SM för Mälarbåtar?
Svar: Nej, SM är 1-3 augusti.
Svearna har inte hört av sig om att de behöver hjälp med arrangemanget.
Fråga: Kan man räkna med racern för transporter till Lövskär?
Svar: Ja om det inte är segling. Kolla med Tord.
Fråga: Vart vänder man sig om man vill hyra Juniorhuset?
Svar: Informera Peter Öbrink som lägger in det på hemsidan.
Nöjessektionen har första tjing på Juniorhuset i samband med midsommar och kräftskiva.

- Miljö
Kommunen som tagit tag i miljöfrågan planerar att besöka båtklubbarna. Det är inget att oro sig för, vi har gjort ett bra jobb så här långt.
I morgon hålls ett informationsmöte med båtklubbarna.
Kommunen kommer ut för ett platsbesök på slipen 16 maj på förmiddagen.
Då behöver representanter för slipsektionen och subliftgruppen vara på plats.
Till dess behöver dokument för egenkontroll förberedas men de behöver nog inte vara färdiga.
Detta behöver finnas: Säkerhetsdatablad för vätskor som förvaras på slipen.
Även Lövskär bör följa efter.

Inför kommunens besök bör en egen besiktning av slipen genomföras.

Första arbetsdagen på slipen är inte förr än 27 maj.
Miljöreglerna för slipen finns på hemsidan men bör också finnas på slipens. Det ordnar miljöansvariga i samarbete med slipsektionen.
Klubben har förbundit sig att hålla med en dammsugare att använda i samband med slipning av båtbottnar. Ska vi istället förbjuda även torrslipning av bottnarna? Håkan och Magnus tänker igenom frågan till nästa möte.
Fortfarande är det mycket oklart vad som är det bästa sättet att ta bort giftig bottenfärg.
Stockholmsklubbar har börjat använda blästring igen.
Hur ska klubben arbeta framåt med miljöfrågorna?
Fortsatt arbete måste ske i samarbete mellan klubben och kommunen.

Förslag: ny flik på hemsidan för miljöfrågor inför årets vårustning.

- Övriga rapporter
Ordföranden har fått en förfrågan från kommunen om det finns intresse för pengar från lovstöd 2019.
Frågan skickas vidare till ungdomssektionen – Stefan Maxe.

5. Ekonomi

- Budgetuppföljning
Budgeten är god och i balans (som vanligt ☺)

- 5-årsplan
Det mesta som är äskat har tagits med i årets budget. Förutom den beräknade kostnaden för nya utemöbler på Lövskär som dragits ner till hälften.
Pengar finns avsatta till ny båt.
- Införande av avgifter enligt godkända propositioner
Godkänns av mötet

6. Nya och utträdande medlemmar

- Nya medlemmar
Jenny Ahlström
- Utträdande medlemmar
Anders Stomvall
Carina Nylén
Markus Nylén

7. Meddelanden

-

8. Övriga frågor

Diskussion om debiteringsgrunder för båthallen efter en fråga från Håkan Wallin. Möte beslutar att inte ändra beslutet från årsmötet.

9. Tid för nytt möte

23 april samma tid samma plats.



Anna Götzlinger
sekreterare



Christer Albertsson
ordförande

Justeras



Johan Thureson